

Referat fra bestyrelsesmøde Faaborg Sejlklub d. 13.05.24

Mødeleder: Erik

Tilstede: Erik, Sune, Marianne, Carsten Janne

Ikke tilstede: Jakob "Dumle", Søren

1. Valg af referent samt beslutning om mødets sluttidspunkt.

Sune er referent, sluttidspunkt er aftalt til kl. 21.30

2. Godkendelse af dagsorden og bilag og evt. ønskede tilføjelser til dagsordenen

Dagsorden godkendt

3. Orientering fra Formanden (Herunder sager behandlet mellem møder)

Der opsættes to ekstra kameraer i jolleskuret, det forventes er være klar i uge 21

Havnenes mastereol fjernes i løbet af maj

4. Opfølgning på økonomi herunder særlige administrative dispositioner siden sidste bestyrelsesmøde.

Debitorliste blev gennemgået og restancelisten er nu lavere end den længe har været. Herudover kort orientering om økonomien.

5. Behandling af beslutnings- og diskussionspunkter på dagsordenen herunder punkter fra årshjulet

a. Trivselspolitik

Trivselspolitik blev gennemgået og vedtaget, lægges på hjemmesiden snarest.

b. DS Miljøcertificering af Faaborg sejlklub

Dina Snedker er tovholder og kontakt person for FSK, efter sommerferien afholdes møde omkring opstart af projektet, her deltager kontaktperson fra DS, Dina og bestyrelsen.

c. Online booking af klubhus? Oplæg fra Marianne

Der er ønske om digital kalender hvor det er muligt at booke klubhus og køkken til klubaktiviteter, det undersøges om bookingfunktionen i Foreninglet som vi bruger også bruger til booking af sejlerskole både kan bruges.

d. Gennemgang af aktive medlemmer og ægtefæller

Lister blev gennemgået og ajourført

e. Datoer for bestyrelsesmøder efter sommerferien:

Møde datoer for andet halvår: 12/8, 9/9, 7/10 (grundet efterårsferie i uge 42), 11/11, 09/12

g. Årshjulet for denne måned:

- Opkrævning for søsætning, Hus-bro-pladsformand

- Opkrævning af broleje, Hus-bro-pladsformand

- Se efter om passive medlemmer er passive, Alle udvalg

Punkter i årshjul gennemgået

6. Orientering fra klubbens udvalg

a. Hjemmeside og sejlerskole v. Sune

Der sættes nye stikluger i begge L23'er

b. Hus, bro og plads v. Erik

Der er knækket en agterpæl, der slås en ny hurtigst muligt

c. Kapsejlads v. Søren

Aftenkapsejlads og tirsdagskapsejlads er godt i gang, vi mangler stadig en holdbar/fast løsning på mad efter onsdagskapsejlads. Det nye dommerskur er klar og taget i brug, hornet fra det gamle skur overlevede ikke stormen, der er derfor monteret et nyt.

Der afholdes i kommende weekend stævne for CB66 og Melges 20, der er pt. 9 både tilmeldt men vi forventer en mere.

- d. Aktivitetsudvalg v. Marianne.
Der har ikke været møde siden sidst
- e. Ungdomsudvalg v. Marianne.
Krabbeklub og delfinhold er fuldt booket
Der er 4 ledige pladser i optimist hold 1
Der sejles sidste udtagelses stævne til VM, EM og NM i kommende weekend i Kerteminde
- f. 60+ v. Carsten
Der er godt gang i 60+ gruppen, nu hvor vejret er blevet bedre kommer der forhåbentligt flere både på vandet
- g. Nyt klubhus v. Erik
Intet nyt

7. Eventuelt

Vi har fået henvendelse fra en klasseorganisation der ønsker at afholde DM i 2025, kapsejladsudvalget arbejder videre på det.

8. Godkendelse af referat

Referat godkendt